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“Proposem ampliar les estratègies de promoció de la
parròquia en les campanyes d’Andorra Turisme”

altaveu.com/entrevistes/proposem-ampliar-estrategies-promocio-parroquia-en-campanyes-andorra-
turisme_46826_102.html

Gerard Alís aspira a tornar a ser conseller general aquest cop formant part

de la llista parroquial del PS-SDP +. L'any 2019 va aconseguir un bon resultat

superant la candidatura de Demòcrates però quedant al segon lloc en uns

comicis que va guanyar Terceravia-Unió Laurediana.

Què pot aportar a la seva parròquia des del Consell General?

Que la parròquia rebi la consideració que mereix per part de les institucions nacionals.

Què considera que farà decidir els resultats de la seva territorial?

Presentar un projecte dirigit a la parròquia.

Trenta anys després d’aprovar la Constitució, s’ha de mantenir l’actual

sistema electoral amb catorze consellers elegits, amb dos representants per

parròquia, o s’ha d’anar cap a una única llista general?

Cal obtenir més representativitat al Consell General de la població.

A nivell d’habitatge, quines mesures proposeu per solucionar la

problemàtica des de la seva parròquia?

Fomentar la creació d’habitatges socials mirant d’alliberar terrenys comunals per a la seva

construcció i creació de mesures per fomentar lloguers a un preu assequible. De manera

general, cal garantir el dret constitucional a l’habitatge.

 Poder adquisitiu: quines mesures proposen?

Augmentar el salari mínim fins a arribar al 60% del salari mitjà, garantir unes pensions

mínimes equivalents al salari mínim, establir mesures impositives per reduir el cost dels

productes i serveis bàsics (reduir l’IGI al 0% per alimentació i productes bàsics, establir

tarifes especials per la llum i hidrocarburs domèstics, entre d’altres).

“Cal més transparència i proximitat de la negociació amb Europa cap a la ciutadania”

L’acostament a Europa s’ha fet de la forma correcta?

No. Cal més transparència i proximitat de la negociació cap a la ciutadania.

Com podem millorar el transport públic segregat dins d’Andorra? I per les

connexions internacionals? Cal estudiar la possibilitat de fer un transport

segregat i no descartar la possibilitat de la connexió ferroviària.
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Quines mesures s’han d’aplicar al sistema de pensions per fer-lo sostenible?

Traspàs de cotització de l’actual branca de malaltia, branca de jubilació (a càrrec del

pressupost de l’Estat).

“S’ha d’apostar per turisme de muntanya, ecològic i no per la massificació a l’entorn
natural”

·Com es pot potenciar el turisme i el comerç (a la parròquia i al país) al

mateix temps que es fa sostenible?

Cal apostar per turisme de muntanya, ecològic i no per la massificació a l’entorn natural.

Proposem donar suport a polítiques comunals destinades a potenciar el truisme i comreç

de la parròquia, efectuant més inversió ´des de Govern i dotant de més promoció a Sant

Julià de Lòria en les campanyes d’Andorra Turisme.

Si surt elegit, i per mantenir el contacte amb la ciutadania, preveu instaurar

algun mecanisme de relació amb la població? (oficina de representació,

horari d’atenció públic…).

Seguirem oberts a escoltar a la ciutadania i procuparar rebre al despatx del Consell

General a tots els ciutadans que tinguin propostes i reivindicacions a formular.

La desviació de la Massana ha de passar per davant del vial lauredià o són

compatibles?

No podem deixar de banda la desviació de Sant Julià atès que som l’entreda al país, però

entenem que les dues infraestructures són compatibles.

Com afectarà al desenvolupament dels comicis la no presència de

Terceravia?

És difícil de pronunciar-se ja que mai UL no ha estat present en unes eleccions generals a

Sant Julià de Lòria. Per tant, el fet que els seus electors se setin orfes podria causar un

augment d’abstenció o vot en blanc. Tot i que, creiem que pot haver conscienciació a fer

un vot útil cap al canvi.

Té la sensació que Govern i Andorra Turisme han abandonat Sant Julià de

Lòria i Naturland?

Sí. De fet, proposem ampliar les estratègies de promoció de la parròquia en les campanyes

d’Andorra Turisme, així com dels recursos pressupostaris que s’hi destinen.

EL GERARD ALÍS MÉS ÍNTIM

Quants idiomes parla?
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Quatre: català, castellà, francès i anglès.

A quina hora es desperta?

6.45

Té alguna mascota?

No

La xarxa social que més utilitza?

Facebook

Què han après dels seus pares?

A treballar i a ser responsable.

Quina va ser la seva primera feina?

Informador turístic a un comú.

Nelson Mandela.

Un referent polític?

Nelson Mandela.

Un escriptor o llibre preferit?
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'Le contrat social' de Jean Jacques Rosseau

Sèrie o pel·lícula preferida?

'Star Trek'

Si pogués canviar una cosa del món, què canviaria?

Que no es passés gana.

Quin consell li donaria al seu jo adolescent?

Que perseveri que tot porta els seus fruits.

Quina és l’última vegada que ha plorat?

Amb alguna pel·lícula emotiva no fa gaire.

Una activitat que fa al seu temps lliure?

Caminar.

Una de les seves aficions és caminar

Fa esport? Què practica?

Si, surf de neu.

Un pla per gaudir d’Andorra en un cap de setmana?



5/5

Una caminada, relax a Caldea i un bon sopar.

Manta i peli o prendre alguna cosa amb els amics?

Depen dels dies.

Amb quin candidat aniria de cap de setmana?

Carine

El seu cotxe és dièsel, elèctric, híbrid o benzina?

Dièsel

Sabria dir quin és el preu d'una barra de pa?

2 euros.

Qui fa la compra a casa seva?

Ens repartim.

Quant es gasta en la compra d'una setmana?

Intento fer-la mensual.

Quin plat li surt millor a la cuina?

Paella.

 

 


